
The hope amidst hopelessness 
resurrection 

20 April 2025 (Sunday) 
9:30 – 11am (Lunch: 11am – 12:30pm)
at Grace Bible-Presbyterian Church

Jesus'



The bible tells us that Jesus rose from the dead on the third 
day after He was buried, having died on the cross. This 
teaching is the cornerstone of the Christian faith. It defies 
understanding yet its significance is undeniable. 

In a world filled with uncertainty, pain, and brokenness, the 
resurrection of Jesus Christ stands as the ultimate symbol of 
hope and renewal. This divine victory offers us a promise of 
eternal life; death is longer His master, nor ours.

Join us as we celebrate this glorious truth. Together, let us 
reflect on His sacrifice and rejoice in the hope that His 
resurrection brings to our lives.

No matter where you are in your journey, there is hope in 
Jesus Christ. Come and experience the joy of new life with us!

How to get 
to the venue

Scan QR code 
to RSVP

• The sermon will be delivered in Mandarin with translation to English. 
• You are warmly invited for lunch after the service.
• There will be a special programme for children at the same time.



绝望中的盼望

耶稣复活

4月20日（星期天）[中英信息] 

早上9:30 – 11时（午餐: 11 – 12:30时)

笃信圣经长老会救恩堂



* 崇拜会结束后，诚邀共进午餐。
**儿童特别节目将同步进行。

怎样到达
救恩堂

回应邀请

圣经告诉我们，耶稣在十字架上受难而死，被埋葬后第三天
从死里复活。这教义是基督信仰的基石。虽然耶稣死里复活
超越人的理解，但其重要性不容置疑。

在充满不确定性、痛苦和破碎的世界中，耶稣基督的复活成
为终极的希望与更新的象征。这场神圣的胜利向我们应许永
恒的生命；死亡不再是祂的主宰，也不再是我们的主宰。

与我们一起庆祝这荣耀的真理。让我们一起默想祂的牺牲，
并因祂的复活为我们的生命带来的希望而欢欣鼓舞。

无论你正处于人生旅程的哪个阶段，都能在耶稣基督里找到
希望。欢迎你与我们一同经历新生命的喜乐！
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